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Kennisnemen van 
Op 4 januari 2021 ontvingen wij vragen van de VVD Goirle vragen gesteld over het initiatief 
Zonnepark Abcovensedijk op basis van artikel 40 van het Reglement van Orde. Hieronder treft u de 
gestelde vragen aan, met het daarbij behorende antwoord. 
 
Vraag 1: Zijn er onomkeerbare besluiten genomen m.b.t. de initiatiefnemer en zo ja, welke? 
Antwoord: Nee, er zijn op dit moment geen onomkeerbare besluiten genomen. Wel heeft de 
initiatiefnemer in een vorig stadium een positief principebesluit gekregen. Dit is echter niet 
onomkeerbaar. 
 
Vraag 2: Deelt het college onze mening dat de meerderheid van de omwonenden zich moet kunnen 
vinden in dit initiatief (hierbij ook in aanmerking genomen dat omwonenden op zeer korte afstand 
van het initiatief wonen)? 
Zo niet, welk percentage vindt het college dan aanvaardbaar en wat geeft dan de doorslag voor het 
lenen van een vergunning? 
Antwoord: Nee, wij zijn niet van mening dat de meerderheid of een bepaald percentage van de 
omwonenden moet instemmen met een initiatief. Een omgevingsdialoog is bedoeld voor informeren 
en afstemmen, niet om aan alle eisen van de omwonenden te voldoen dan wel om consensus te 
bereiken. Een omgevingsdialoog is een procesverplichting, geen resultaatverplichting.  
 
Vraag 3: Hoe belangrijk vindt het college het om tot een oplossing te komen die ook voor 
omwonenden aanvaardbaar is? 
Antwoord: Het college vindt dit belangrijk maar niet doorslaggevend. Het algemeen belang en het 
individueel belang hoeven niet per definitie gelijk te zijn. Wij geven uitvoering aan het vastgestelde 
Raadskader Zon en Wind.  In het kader is vastgelegd dat zon op veld aan redelijke eisen van 
ruimtelijke ontwikkeling en inpassing moet worden voldaan. Als omwonenden principieel tegen de 
ontwikkelingen zijn, kan dat betekenen dat een gezamenlijk gedragen oplossing niet voorhanden is.  
 
Vraag 4: Is het college bereid om bij de initiatiefnemer te beijveren dat deze meewerkt aan een voor 
iedereen aanvaardbare oplossing? 
Antwoord: Zowel ambtelijk als bestuurlijk zijn er gesprekken gevoerd met de initiatiefnemer om te 
komen tot een aangepast plan. Gezien de flexibiliteit van initiatiefnemer om aanpassingen te doen, is 
dit ook gelukt. Echter, dit heeft niet geleid tot een plan dat voor iedereen 100% aanvaardbaar is. 
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Vraag 5: Is het college bekend met de motie die onlangs is aangenomen door de Provinciale Staten 
over zonnepanelen op landbouwgrond? 
Is de motie voor het college een reden om toch eerst na te gaan welk dakoppervlak in de betreffende 
regio geschikt is voor zonnepanelen en daarvoor ook benut zal worden?  
Zo ja, op welke termijn wordt dit gedaan? 
Zo niet, waarom niet? 
Antwoord: Ja, wij zijn bekend met de motie. Wij hebben in Goirle de zonneladder toegepast. Wij zijn 
flink aan de slag met het realiseren van zon op alle daken met positieve resultaten. Op de 
bedrijfsdaken liggen alle geschikte daken inmiddels vol en ook in de particuliere sector zijn flinke 
slagen gemaakt. Dit zal echter niet genoeg zijn om binnen onze eigen gemeente aan de energie-
opgave te kunnen voldoen. Er komt op dit moment geen lokaal/eigen onderzoek. Ter voorbereiding 
van het Kader Zon en Wind is dat onderzoek al globaal gedaan. Het heeft weinig toegevoegde 
waarde om dat onderzoek nu te herhalen.  
N.b. op dit moment wordt de motie die aangenomen is door de Provinciale Staten, bestuurlijk 
besproken in Regio Hart van Brabant. Centraal staat de vraag wat de consequenties zijn van de motie 
ten aanzien van het definitieve REKS-bod dat in de aankomende weken aan u wordt gepresenteerd.  
 
Vraag 6: Is het college van mening dat dit initiatief waarschijnlijk niet past binnen de REKS? 
Zo niet, waarom niet? 
Antwoord: Ja, dat klopt. Zonneparken onder de 2 hectare vallen tot nu toe buiten de REKS. Deze 
kleinere parken worden getoetst aan standaard ruimtelijke eisen zoals landschappelijke inpassing.  
 
Vraag 7: Hoe zorgt de gemeente ervoor dat de realisatie van zonneparken de landbouwstructuur niet 
aantast? 
Antwoord: De totale ambitie van de raad voor realisatie van 40 hectare zonneparken is goed voor 
ongeveer 1% van ons buitengebied. Gelet op ons huidige beleid is het voormalig LOG-gebied 
uitgesloten. In het kader van de Omgevingsvisie zal worden bezien of we dit ook naar de toekomst toe 
willen blijven doen dan wel dat meer ruimte geboden kan worden aan de energietransitie in dit 
gebied. Landbouwstructuur heeft momenteel vooral krapte in stikstof en bewatering, minder in 
specifieke percelen. Bovendien is dubbelgebruik mogelijk en gaan de panelen na 25 jaar weer weg en 
vervalt het gebied weer aan de agrarische sector. 
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